
   
網址［web-site］：http://www.mingkei-alumni.org 

電郵 Email Account : info@mingkei-alumni.org  

通訊處：九龍大角咀橡樹街十六號 電話：2392 3963 傳真：2789 4034   電郵：info@mingkei-alumni.org  
Mailing Address：16 Oak Street, Tai Kok Tsui, Kowloon.  Email Account: info@mingkei-alumni.org 
Telephone：2392 3963 傳真：2789 4034 Updated January 2017.10.7 

Enrollment Form/ Change of Information 
入會申請表/資料更新 

  
 
 

 Name in English :   (Surname)____________(Other Name)_________________________
英文姓名      姓氏      名 
 
Name in Chinese :   ___________________________ 
中文姓名 
 
Year of Graduation/ 
Year left school :   (Form 5)____________ (Form 6/7)____________________ 
畢業年份/離校日期 
    
Mailing Address :  _____________________________________________________ 
地址 
   :  _____________________________________________________ 
 
    
Phone No(s).  :  (Home)_________________(Office)__________________ 
聯絡電話     住宅電話     辦公室電話 
      (Mobile)______________________ 
      手提電話 
E-mail Address :   _______________________________________________ 
電郵地址 
 
Occupation  :   _______________________________________________ 
工作行業 
 
Nature of Business :   _______________________________________________ 
機構 / 行業性質 
 

 
 

Ming Kei College Alumni Assciation
銘 基 書 院 校 友 會
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Ming Kei College Alumni Assciation
銘 基 書 院 校 友 會

 
Life Time Membership Fee:   For graduates/school leavers for more than 7 years,  
永久會費 HK$500.00   離校/畢業七年以上者，港幣伍百元正 
    For graduates/school leavers for 7 years and below, 
    HK$100.00    離校/畢業七年或以下者，港幣一百元正 
 
Membership Fees can be deposited to Hang Seng Bank A/C No. 369-226956-001 or by crossed cheque payable to Ming Kei 
College Alumni Association.  All cheque should be mailed to 16 Oak Street, Kowloon.  Attn: Ming Kei College Alumni 
Association.  For direct deposit to the Bank, please send us the deposit slip upon deposited together with the Membership Enrollment 
Form by mail or email. 
Note: 
For the purpose of determining the amount of Entrance Fee payable, the period for which an applicant has left Ming Kei has been 
determined by the Constitution to be reckoned as follows: 
 
The period is deemed to commence on the 31st day of July of the year on which the applicant left Ming Kei and end on the date  
(1) in the case of an alumni applicant, when the application is received; and  
(2) in the case of a school leaver applicant (i.e. one who left school before graduation) the date on which approval is given by the 

Council.  
(The above are for information only.  Please refer to the Constitution for the exact provisions) 
備註 
在決定申請人的應繳會費數額，需根據銘基書院校友會會章規定，確定申請人的離校日期，其計算方法如下：  離校日期由申請人離校當年的 7 月 31 日起

計算直至 
(1) 若申請人為校友，以校友會收到填妥的申請表當日為止； 
(2) 若申請人為中途離校者(即畢業前離校)，以校友會理事會批准該份申請當日為止。 
(以上備註衹供參考。一切以銘基書院校友會會章之條文為準。) 

 
Collection of Personal Data 

收集個人資料聲明 
 
The under-signed understands that the provision of personal data is voluntary and that the information provided will be used by Ming Kei College Alumni Association 
for the following purposes:- 
本人明白個人資料的提供乃出於自願及明白銘基校友會將會把本人的個人資料用作下列用途:- 

● to add into contact list for future function held by the Ming Kei College Alumni Association 
加入通訊冊以作為日後活動的聯絡之用 

● to add my e-mail address into the web-site of Ming Kei College Alumni Association 
電郵地址將加入銘基校友會的網站 

● to transfer to Ming Kei College for the purpose of statistics and research 
轉移予銘基書院以作統計及研究之用 

●  for any other legitimate purposes as requested by government bodies 
提供予法定主管當局用作法定用途 

 
 
________________________________ 
Signed by :   Date: 
簽署人:     
Request for Access to Personal Data 
The above-signed has the right to request access to and correction of his/her personal data.  Such request should be made in writing to: 
閣 下 有 權 向 本 會 要 求 查 閱 及 更 正 所 填 報 的 個 人 資 料 .  如 欲 行 使 這 項 權 利 , 請 致 函 : 
Ming Kei College Alumni Association, c/o Ming Kei College,16 Oak Street, Tai Kok Tsui, Kowloon 
 
 
Payment Received by: __________  Cash/Cheque No. __________________    Date: ________________________ 
 
Handled by: __________________________________  
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